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Meerkost grote infrastructuurwerken 
leidt tot uitstel geplande projecten
Wij hebben als N-VA steeds beweerd dat de grote infrastructuurwerken sterk onder-
schat werden in de meerjarenplanning. De meerkost van die werken hee�  als gevolg 
dat andere, belangrijke projecten op de lange baan worden geschoven.

Het cultuurhuis kost nu al 7,75 miljoen 
euro in plaats van de voorziene 6 miljoen. 
Het kostenplaatje zal nog oplopen want 
een nieuwe investering van 250.000 euro 
staat gepland. Het sportpark Molenkouter 
gaat naar 8,1 miljoen euro. In de vorige 
legislatuur was er sprake van 5 miljoen 
euro.

Ook voor het nieuwe woonzorgcentrum 
is er op dit moment al een totale meerkost 
van meer dan een miljoen euro.

Andere projecten slachtoffer
Als gevolg van de forse overschrijdingen 
van de initiële ramingen worden andere 
projecten uitgesteld. We hebben het dan 
over de dorpsrenovatie van Bottelare, de 
tweede OCMW-antenne in de Flora, de 
nieuwe klaslokalen in onze gemeentelijke 
basisschool, een nieuwe locatie voor het 

vogelasiel, de herbestemming van onze 
kerkgebouwen …

De aanpassingen van de meerjarenplannen 
van de gemeente, het OCMW en het 
Autonoom Gemeentebedrijf zijn een 
gemiste kans om een ambitieuzere visie te 
ontwikkelen. We zijn halfweg de legislatuur 
en zien dat heel wat doelstellingen en 
actiepunten niet bereikt zullen worden of 
te vrijblijvend worden ingevuld.

Beste Merelbekenaar

Het voltallige N-VA-bestuur wenst 
jullie in 2022 een goede gezond-
heid in een leefbare gemeente. In 
2021 ondersteunden we dat via 
vele initiatieven. In de vorige editie 
van dit blad hadden we oog voor 
onze natuur met het plan voor 
IJsenbroekpark en de actie die de 
gemeente opzette op ons voorstel 
‘een boom voor elk gezin’. Ander-
zijds hadden we aandacht voor zorg 
met onze oproep voor de organisatie 
van zomerscholen en acties voor de 
ondersteuning van digibeten.

Vandaag wil ik het hebben over 
veiligheid, want ook dat is een deel 
van leefbaarheid. Zo moeten moun-
tainbikeroutes voorzien zijn van 
veilige signalisatie en moet er actie 
ondernomen worden als krakers het 
veiligheidsgevoel van omwonenden 
verstoren. We streven een gemeente 
na die leefbaar is voor jong en oud. 
De N-VA roept op om werk te maken 
van voldoende vrije sport- en spel-
mogelijkheden voor onze kinderen 
en jongeren. Er is bovendien een 
permante oplossing nodig voor het 
huisvestigingsprobleem van de 
harmonie én andere socioculturele 
verenigingen.

We leven in een gemeente met een 
rijk verleden. Historisch waardevolle 
graven én historisch erfgoed mogen 
daarbij niet verloren gaan.

Els Sys
Voorzitter
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Nieuws uit de gemeenteraad

Adopteren van lokaal historisch waardevolle graven

Wie een wandeling maakt op een begraafplaats in Merelbeke, ontdekt heel wat 
waardevolle graven. Zo is er het historisch waardevolle graf van onderpastoor 
Octaaf Declercq. Hij werd tijdens de Eerste Wereldoorlog door de Duitse bezet-
ter gefusilleerd wegens spionage. Na de oorlog werd zijn graf overgebracht naar 
het kerkhof in het centrum. 

De grafconcessie vervalt binnenkort. Daarom vroeg raadslid Guido Mortier op 
de gemeenteraad van november of het gemeentebestuur bereid was een reglement 
goed te keuren om lokaal historisch waardevolle graven te behouden. De burge-
meester antwoordde dat het college besliste het graf van E.H. Octaaf Declercq te 
onderhouden. Op Guido Mortiers verzoek zal men een reglement opstellen voor 
het adopteren van lokaal historisch waardevolle graven.

Guido Mortier
Gemeenteraadslid

Overlast door krakers 
in Merelbeke-Flora

Krakers bezetten een aantal 
woningen in de Van Goethem-
straat en op de Hundelgemse-
steenweg op Merelbeke-Flora. 
De aanpalende bewoners 
ondervinden overlast van die 
krakers. Er staan caravans en 
tenten zonder nutsvoorzienin-
gen en het bestuur weet niet wie 
daar verblijft. De burgemeester 
is daarvan al geruime tijd op de 
hoogte, maar mist daadkracht 
om de overlast te verhelpen. 

Raadslid Guido Mortier kwam 
daarover tussen op de ge-
meenteraad. De burgemeester 
antwoordde dat de kraakpanden 
recent van eigenaar veranderd 
zijn. Hij zal contact opnemen 
met de nieuwe eigenaars om te 
zien welke maatregelen nodig 
zijn om de overlast te stoppen. 
We blijven de situatie opvolgen.

Schepencollege laat de harmonie Sint-Cecilia Merelbeke stikken

Op meerdere officiële gelegenheden in de gemeente is de Koninklijke Harmonie Sint-Cecilia 
Merelbeke paraat om voor een muzikale omlijsting te zorgen. Toch is er geen aandacht voor de 
nood die de vereniging al jaren heeft, namelijk een geschikte repetitieruimte. Het nieuwe Cul-
tuurhuis in Merelbeke is geen oplossing voor de harmonie aangezien ze wekelijks repeteert.

Op de vraag van raadslid Guido Mortier in de gemeenteraad van oktober voor een onderko-
men in ’t Groenendal kreeg hij van schepen Van De Steene (CD&V) het deksel op de neus. Ons 
raadslid zag daar zelfs een onderkomen voor andere socioculturele verenigingen die huisves-
tingsproblemen hebben. Maar de schepen had een niet mis te verstane boodschap: ’t Groenen-
dal moet opbrengen én dus verkopen we. Een visie waar onze fractie zich niet in kan vinden.

Onveilige mountainbikeroutes in onze gemeente

Het voorbije jaar waren er verschillende aanrijdingen tussen fietsers komende uit de Heiwegel 
in Bottelare en fietsers op het fietspad in de Poelstraat komende uit de richting Merelbeke. Op 
dat gevaarlijke kruispunt is geen enkele signalisatie te bespeuren. Het gaat hier nochtans om 
een officiële mountainbikeroute. 

Op die plaats gebeurden het laatste jaar minstens drie ongevallen tussen fietsers met ernstig 
gekwetsten. De burgemeester werd daarvan via diverse mails in kennis gesteld, maar reageerde 
niet. Op de gemeenteraad van september drong raadslid Guido Mortier erop aan de nodige 
verkeerssignalisatie aan te brengen.

Digisprong GILKO: maak de leerlingen digi-sterk!

In de gemeenteraad van januari werd op verzoek van de N-VA-fractie de Digisprong in de scholen van het GILKO besproken. 
Het gemeentebestuur kreeg 62.000 euro van de Vlaamse overheid om de wifi-installatie te verbeteren en laptops aan te kopen. 
“Er blijven echter kansen onbenut om de leerlingen echt digi-sterk te maken”, stelt raadslid Rosine Van Gysegem. 
Ze vraagt het bestuur om voor elke leerling van het vijfde en zesde leerjaar een laptop te voorzien, zoals 
Digisprong voorschrijft. Voor leerlingen uit kansarme milieus of zij die voorleessoftware nodig hebben, 
vraagt ze een extra inspanning om die laptop ook thuis te kunnen gebruiken.

Rosine Van Gysegem
Gemeenteraadslid
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Vlaanderen investeert in onze gemeente

Structurele steun 
voor dierenasiel

Voor het eerst kunnen onze 
Vlaamse dierenasielen 
rekenen op structurele steun. 
Vlaams Dierenminister Ben 
Weyts voorziet daarvoor dit 
jaar 1,2 miljoen euro. Alle 
erkende dierenasielen krijgen 
een vast steunbedrag en een 
bijkomende ondersteuning 
die varieert naargelang de 
opvangcapaciteit van het 
dierenasiel. In Merelbeke 
bedraagt de extra steun voor 
het opvangcentrum voor 
Vogels en Wilde Dieren 6.700 
euro.

Minister Weyts investeert 
in Merelbeekse 
schoolinfrastuctuur

Onderwijsminister Ben Weyts investeert 
deze regeerperiode in totaal drie miljard 
euro in scholenbouwprojecten. Die finan-
ciële steun kunnen schoolbesturen gebrui-
ken voor bouw- of verbouwingswerken. De 
investeringsgolf komt ook Merelbeke ten 
goede. Vrije Basisschool De Graankorrel 
in Schelderode ontvangt 80.000 euro voor 
verbouwingswerken aan de bestaande 
gebouwen. De Steinerschool Munte in Me-
relbeke krijgt 4.000 euro financiële steun 
om extra ruimte te huren. Er wordt ook 
86.000 euro geïnvesteerd in de Vrije Basis-
school Paus Johannescollege in Merelbeke 
voor het vernieuwen van een dak.

Restauratie van Schelderomolen

Vlaams minister van Onroerend Erfgoed 
Matthias Diependaele zet het licht op groen 
voor de restauratie van de Schelderomolen in 
Merelbeke. De 
Schelderomolen 
wordt zowel 
molentech-
nisch als aan 
de buitenkant 
gerestaureerd. 
De Vlaamse 
overheid kent 
een premie van 
175.000 euro 
toe voor de 
werken.

Vrije sport- en spelmogelijkheden 
in Merelbeke

Onze jeugd heeft nood aan ruimte om te spelen 
en te sporten. Niet alleen in de vele goed georga-
niseerde jeugd- en sportverenigingen die onze 
gemeente rijk is, maar ook vrij beschikbaar. Daar 
ligt een belangrijke rol voor de gemeente. Op de 
gemeenteraad van oktober formuleerde raadslid 
Jo Van Hoorebeke daarover een aantal bedenkin-
gen en een duidelijke oproep aan het schepencol-
lege. Het aanbod in Merelbeke is te beperkt (zeker 
voor de iets oudere kinderen) én wordt onvol-
doende onderhouden.

De speelpleintjes en het pop-up skatepark in de 
gemeentehallen lagen er daarenboven de voorbije 
zomer onverzorgd en slordig bij. Ons raadslid 
bezorgde de schepenen informatie over projec-
ten in andere gemeenten die voor een voldoende 
uitdagend en net vrij sport- en spelaanbod zorgen.  
Het bestuur is van plan om een speelweefselplan 
op te stellen en een plaats te zoeken voor een 
definitief skatepark. We zullen die beloftes van 
dichtbij opvolgen.

Jo Van Hoorebeke
Gemeenteraadslid

Aandacht voor historisch en houtig erfgoed

Gemeenteraadslid Rik De Vis drong er bij het bestuur op aan 
om het Merelbeeks historisch erfgoed zichtbaar te maken. Hij 
deed onder andere de volgende suggesties:

•  Een tentoonstelling organiseren met waardevolle, Merelbeek-
se erfstukken. Die stukken worden momenteel bewaard door 
het archeologisch centrum van Velzeke.

•  Eén van de waterputten die gevonden werd op sportpark 
Molenkouter te bewaren en tentoon te stellen.

•  Het visualiseren van de nieuwe vondsten bij de opgravingen 
aan de kerk van Schelderode (oude betegeling, vestingmuren, 
graven).

Naar aanleiding van het vellen van een eeuwenoude Linde-
boom in Munte drong N-VA-raadslid Rik De Vis erop aan om:

•  Na te gaan wat de jurisdictie is van de lijst met houtige be-
plantingen met erfgoedwaarde die werd goedgekeurd in 2014.

•  Een geactualiseerde inventaris op te maken en een reglement 
op te stellen voor een beheer-en onderhoudstoelage voor de 
eigenaars van die waardevolle bomen.

•  De dossierbehandeling in de diensten leefmilieu, 
omgeving en erfgoed sterker te coördineren.

Rik De Vis
Gemeenteraadslid
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Kerncentrales sluiten is 
vergissing van de eeuw

De Belgische kerncentrales waren in 2021 goed voor 
meer dan de helft van onze stroomproductie. Tegelijkertijd 
stoten ze amper CO2 uit. 

Het is onbegrijpelijk dat de federale regering onze goedkoopste 
en meest klimaatvriendelijke energiebron wil uitschakelen. 
Dat is de vergissing van de eeuw.

De N-VA kiest voor betrouwbare, betaalbare en duurzame energie.

Wij passen voor het paars-groene recept dat de kerncentrales wil sluiten, vervuilende 
gascentrales wil bijbouwen en onze energieprijzen afhankelijk zal maken van Rusland. 
De N-VA kiest voor een realistische energiemix waarin kernenergie een rol blijft spelen en 
waarbij onze energievoorziening betrouwbaar, betaalbaar en duurzaam blijft.
Nog vragen over kernenergie? U vindt de antwoorden op www.kernenergie.vlaanderen.
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Elektriciteitsproductie in 2021 CO2-uitstoot in 2021
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